
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 4. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 205
Er det korrekt, som oplyst af Radio Free Europe/Radio Liberty 21. november
2012, at der under USA's "Afghan Allies Program", som blev skabt i 2009 for
over en femårig periode at stille 7500 visa til rådighed for afghanere, der har
arbejdet for USA, i november 2012 kun var behandlet 293 sager, hvoraf kun
31 havde fået grønt lys? Kan ministeren oplyse, hvorfor så få sager er be-
handlet, og om der er udsigt til, at USA inden udløbet af femårsperioden når
at udstede 7500 visa under "Afghan Allies Program"? (Der henvises til artiklen
"Afghans Working With NATO-Led Forces Fear For The Future" på Radio
Free Europe/Radio Liberty’s hjemmeside rferl.org.)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nikolaj Villumsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Villumsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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